
Němčina II. (skupina E) 

Mgr. Pavla Kůrková 

 

 
 

Množné číslo podstatných jmen 

 

a) koncovka nulová 

- podstatná jména rodu mužského a středního končící na -el (der Sessel), -er  

(das Fernster), -en (der Garten) 

- podstatná jména rodu středního končící na -chen a -lein (das Mädchen, das Fräulein) 

- podstatná jména rodu ženského (die Mutter - die Mütter, die Tochter - die Töchter) 

 

b) končí na -e 

- u většiny podstatných jmen rodu mužského (der Tisch - die Tische, der Platz - die 

Plätze) 

- některá rodu středního (das Regal - die Regale, das Geschenk - die Geschenke) 

- několik jednoslabičných jmen rodu ženského (die Stadt - die Städte, die Wurst - die 

Würste) 

 

c) končí na -(e)n 

- většina podstatných jmen rodu ženského (die Frau - die Frauen, die Blume - die 

Blumen) 

- podstatná jména rodu mužského → slabé skloňování (der Student - die Studenten) 

- několik podstatných jmen rodu středního (das Bett - die Betten) 

 

d) končí na -er 

- jednoslabičná rodu středního (das King - die Kinder) 

- některá rodu mužského (der Mann - die Männer) 

 

e) končí na -s 

- podstatná jména cizího původu – většinou končící na samohlásky (das Hobby - die 

Hobby, der Park - die Parsks) 

- zkratky (die Uni - die Unis, die CD - die CDs) 
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